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ΔΟΜΝΑΜΑΡΙΑ ΜΙΧΑΗΛΙΔΟΥ
Βουλευτής

Α΄ ΠΕΙΡΑΙΑ ΚΑΙ ΝΗΣΩΝ

Πειραιάς, 27/02/2025

ΕΡΩΤΗΣΗ

Προς:

 Υπουργό Οικονομικών

 Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής

 Υπουργό Τουρισμού

 Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Διευθέτηση του ζητήματος αγκυροβόλησης στο Παλαιό Λιμάνι Σπετσών με
όρους ασφάλειας και στήριξης του τουρισμού»

Κύριοι Υπουργοί,

Το Παλαιό Λιμάνι των Σπετσών αποτελεί κομβικό σημείο για τον θαλάσσιο τουρισμό
του νησιού, προσελκύοντας πλήθος σκαφών αναψυχής και συμβάλλοντας καθοριστικά
στην τοπική οικονομία. Η πρόσφατη απόφαση απαγόρευσης της πρόσδεσης στα 77
ναύδετα, αν και ανακλήθηκε, ανέδειξε την ανάγκη για μια οριστική και ισορροπημένη
λύση που θα διασφαλίζει τόσο την ασφάλεια της ναυσιπλοΐας όσο και την εύρυθμη
λειτουργία του τουριστικού τομέα του νησιού.

Η ασφάλεια των σκαφών και των επισκεπτών αποτελεί προτεραιότητα, ωστόσο η
διακοπή της αγκυροβόλησης χωρίς εναλλακτική λύση προκαλεί εύλογες ανησυχίες
στους επαγγελματίες του τουρισμού και στους τοπικούς φορείς. Είναι αναγκαίο να
διαμορφωθεί ένα σαφές και βιώσιμο πλαίσιο για την αγκυροβόληση, το οποίο να
λαμβάνει υπόψη τις ειδικές συνθήκες της περιοχής, την προστασία του θαλάσσιου
περιβάλλοντος και τη διατήρηση της ελκυστικότητας του λιμανιού ως προορισμού για
θαλάσσιο τουρισμό.
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Παράλληλα, έχει ανακύψει το ερώτημα εάν υπάρχει πρόθεση εκ μέρους της Πολιτείας
να εξετάσει τη δυνατότητα δημιουργίας νέας μαρίνας στην περιοχή, η οποία θα
μπορούσε να λειτουργήσει συμπληρωματικά στο Παλαιό Λιμάνι και να προσφέρει
οργανωμένες θέσεις ελλιμενισμού, ενισχύοντας τις υποδομές του νησιού με γνώμονα
τη βιώσιμη τουριστική ανάπτυξη.

Κατόπιν τούτων, ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί:

1. Ποιες ενέργειες προτίθεστε να αναλάβετε για τη ρύθμιση του ζητήματος της
αγκυροβόλησης στο Παλαιό Λιμάνι Σπετσών, ώστε να εξασφαλιστεί η ασφάλεια
των σκαφών και των επισκεπτών, χωρίς να πληγεί ο τουρισμός του νησιού;

2. Υπάρχει πρόθεση για την εκπόνησης μελέτης και την αναζήτηση
χρηματοδότησης προκειμένου να κατασκευασθεί νέα μαρίνα στις Σπέτσες, που
να καλύπτει τις αυξανόμενες ανάγκες του θαλάσσιου τουρισμού, ενισχύοντας
την τοπική οικονομία και την τουριστική ανάπτυξη του νησιού;

Με εκτίμηση

Δόμνα Μαρία Μιχαηλίδου

Βουλευτής Α’ Πειραιά και Νήσων




